
 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. augusztus 27-én 

               16.10 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő (16.30-tól) 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő  

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

     

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőket, a Hivatal munkatársait és 

a vendégeket. Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az 

ülés határozatképes. Nagy Zsolt képviselő úr késését jelezte. Napirend előtt senki nem kért szót. 

Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Sürgősséggel kiküldtünk még egy anyagot, a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár Alapító 

Okiratának 2020. november 1-jei hatályú módosítását.  

A napirenddel kapcsolatban tartalmilag van-e valakinek észrevétele?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Szeretném kérni, hogy a 11-es és 12-es napirendi pontot zárt 

ülésen tárgyaljuk. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor lehet zárt ülés keretében tárgyalni, ha a kérelmezők 

kérték volnaőűujj. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Úgy hallottam, hogy polgármester asszony felolvasta a 

munkacsoport létrehozását is. Tegnap a bizottsági ülésen nem visszavonták? 

 

Horváth Éva polgármester: Itt kell bejelenteni. Nekem nem jelentette be senki.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottsági ülésen is be lehet jelenteni, és bejelentették.  

 

Horváth Éva polgármester: Előterjesztők? Akkor marad napirenden.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kénytelen visszavonni, mert tegnap a Pénzügyi Bizottság 

nem tárgyalta. Visszavonták.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdezem az előterjesztőket. 

 

Béni Norbert képviselő: Visszavontuk tegnap.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ügyrendi kérdésem lehet? Nem vagyok tagja a Pénzügyi 

Bizottságnak, fél mondatban elmondanátok, hogy miért vontátok vissza? 

 

Horváth Éva polgármester: A vegyes ügyeknél elmondják. 

Sürgősséggel kértem napirendre venni a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár Alapító 

Okiratának 2020. november 1-jei hatályú módosítása tárgyú előterjesztést. Aki egyetért azzal, 

hogy a „Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár Alapító Okiratának 2020. november 1-jei hatályú 

módosítását” tárgyú előterjesztést napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette a „Pétfürdői Közösségi Ház 

és Könyvtár Alapító Okiratának 2020. november 1-jei hatályú módosítását” tárgyú 

előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki így a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

N a p i r e n d :  

 

1.) A pénzben és természetben nyújtott szociális, gyermekvédelmi ellátások és a települési 

támogatás megállapításának, kifizetésének, valamint felhasználása ellenőrzésének szabályairól 

szóló 3/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet módosítása (87/2020.) 

2.) Rendelet a középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 2/2015. (II.25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról (89/2020.) 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (82/2020.) 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

5.) Beszámoló a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2019. évi tevékenységéről (84/2020.) 

6.) Beszámoló a 2020. év I. félévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (83/2020.) 

7.) Kútbekötő vezeték kiváltása (96/2020.) 

8.) Várpalota ivóvízellátó víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve (90/2020.) 

9.) Pétfürdő szennyvízelvezető és -tisztító víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve 

(85/2020.) 

10.) Közalkalmazotti jogviszony átalakulása (97/2020.) 

11.) Jónásné Lakatos Krisztina kérelme (93/2020.) 

12.) Révész Andrea kérelme (95/2020) 

13.) Nagy Zsolt Önálló Indítványa Sporttelep villamos energia ellátása (94/2020.) 

14.) Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár Alapító Okiratának 2020. november 1-jei hatályú 
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módosítása (100/2020) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2020. I. félévi gazdálkodásáról (80/2020.) 

2.) Tájékoztató a veszélyhelyzet alatt meghozott Polgármesteri Határozatokról (81/2020.) 

3.) Tájékoztató a közterületi térfigyelő kamerarendszer működéséről (88/2020.) 

4.) 2020. évben megkötött és kiadott felhalmozási célú szerződések, megrendelések (91/2020.) 

5.) Tájékoztató a 2020. évi beruházásokról, felújításokról (92/2020.) 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) A pénzben és természetben nyújtott szociális, gyermekvédelmi ellátások és a 

települési támogatás megállapításának, kifizetésének, valamint felhasználása 

ellenőrzésének szabályairól szóló 3/2015.(II.27.) önkormányzati rendelet módosítása 

(száma: 87/2020.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

Itt is elmondom, amit a három bizottsági ülésen is elmondtam. Az alapvető módosítás az „Arany 

János Ösztöndíj”-ról szól. Ebben a programban való részvételhez kellett az önkormányzat 

támogatása. Támogató nyilatkozat kellett, ösztöndíjat nem volt kötelező adni. Kezdettől fogva 

az önkormányzat ösztöndíjat szavazott meg a rendszerben résztvevőknek. Akkor állami szinten 

nem kaptak ösztöndíjat. Az idén megjelent egy állami jogszabály, mely szerint minimum 15 

ezer forint havi ösztöndíjban részesül a gyermek. A második évtől kezdődően a tanulmányi 

eredményétől függően felemelkedhet akár 40 ezer forintig is. Az önkormányzat esetében 15 

ezer forintot ítéltünk meg egységesen. Plusz az önkormányzat által létrehozott középfokú 

oktatásban részt vevők tanulmányi ösztöndíjában is részesülhetett az, aki az „Arany János 

Ösztöndíj”-ban is részesült.  

Most már nem az önkormányzat adja be a kérelmet. Úgy gondolom, hogy az automatikusan 

adott 15 ezer forintot az önkormányzat már ne adja meg. Javaslatom volt, hogy támogassuk, de 

vigyük le 5 ezer forintos ösztöndíjra.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mindhárom bizottsági ülésen elmondtam, hogy mivel 

szociális ösztöndíjról van szó és tavaly egy gyermeket érintett. Nem jelentős összegről 

beszélünk, hogy lejjebb kellene vinni. Polgármester asszony elmondta, hogy kaphatja a 
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középiskolai ösztöndíjat, és akkor kettőt kap. Nagyon sok olyan ösztöndíj van, ami nem zárja 

ki a másikat. Nem fogom támogatni a javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kettő bizottsági ülésen meghallgattam polgármester 

asszony érvelését amellett, hogy csökkentsük le az ösztöndíj támogatást és Gyula ellenérvét, 

hogy miért ne csökkentsük le. Gondolkodtam rajta. Arra hajlok, hogy ne csökkentsük le. 

Nagyon nehéz a megélhetés. Fiatalok, szeretnének csinosabban ruházkodni. Kell nekik telefon, 

laptop. Kicsit élni szeretnének. Nincsenek sokan, nem megterhelő összegről van szó. Maradjon 

a 15 ezer forintos önkormányzati támogatás.  

 

Béni Norbert képviselő: Rászorultsági alapon megy.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Béni Norbert képviselő: De feltételeknek kell megfelelni. Jó helyre kerül a pénz. Maradjon 

annyi, amennyi. 

 

Horváth Éva polgármester: Van még egy érvem, hogy aki bekerül a programba, az sok pluszt 

kap ingyen. Jogosítványt, nyelvvizsgát.  

 

Béni Norbert képviselő: Mert átmegy a szűrőkön. Meg kell felelnie bizonyos feltételeknek, 

hogy egyáltalán oda bekerüljön.  

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra a javaslatomat. Aki egyetért azzal, hogy 5 

ezer forintra csökkentsük le az automatikusan járó „Arany János Ösztöndíjat”, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen és 5 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

197/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Horváth Éva polgármester javaslatát, mely szerint a pénzben és 

természetben nyújtott szociális, gyermekvédelmi ellátások és a települési 

támogatás megállapításának és kifizetésének, valamint felhasználása 

ellenőrzésének szabályairól szóló 3/2015. (II.27.) önkormányzati rendelet 

módosításának 6. §-ában a „15.000.- Ft” helyett „5.000.- Ft” szerepeljen.  

  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

9/2020.(VIII.28.) RENDELETE: 

 

A pénzben és természetben nyújtott szociális, gyermekvédelmi 

ellátások és a települési támogatás megállapításának és kifizetésének, 

valamint felhasználása ellenőrzésének szabályairól szóló 3/2015. 

(II.27.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

2.) Rendelet a középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 2/2015. 

(II.25.) önkormányzati rendelet módosításáról (száma: 89/2020.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

Kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: Két bizottsági ülésen is felhoztam, hogy kiskapukat nyitunk. A 

Humán Bizottság egyik tagja megígérte, hogy árgus szemekkel fogják figyelni ezt a dolgot, 

hogy nehogy tömegesen átjelentkezzenek tartózkodási helyre.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

10/2020.(VIII.28.) RENDELETE: 

 

a középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 

2/2015. (II.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 82/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

198/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

379/2019.(XI.21.), 149/2020.(VI.25.), 150/2020.(VI.25.), 

151/2020.(VI.25.), 156/2020.(VI.25.), 171/2020.(VI.25.), 

172/2020.(VI.25.), 183/2020.(VI.25.), 184/2020.(VI.25.), 

185/2020.(VI.25.),               188/2020.(VI.25.),               190/2020.(VI.25.). 

 

 

Dombi Norbert képviselő: Szeretnék kérdezni. Lehet, hogy csak én nem emlékszem rá. Volt 

valami, ami már lejárt, csak nem tudom, hogy hogyan lett meghosszabbítva. A közlekedési 

koncepció felülvizsgálata mikorra tolódott el? 

 

Horváth Éva polgármester: Október végéig.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nagyon nehezen találjuk meg azt a szakembert, aki segíteni 

tud benne. A COVID előtt már próbálkoztunk, majd bejött ez a helyzet, azért kellett 

meghosszabbítani a határidőt. Sajnos kevés szakember van, akit tudtak ajánlani. Az egyikkel  

telefonon egyeztettünk. Azt mondta, hogy csak nekünk, csak Pétfürdőnek február végén tudna 

rendelkezésünkre állni. Addigra lenne egy koncepció. Másik szakemberrel ma ismét  

beszéltünk, az árajánlatkérést elküldtük, hogy mennyiért venne részt ebben a munkában. 

Szeptember végétől tudna bekapcsolódni. Kérdeztem, hogy esetleg október végére el tudunk-e 

készülni. Azt mondta, hogy nagy valószínűséggel igen, de ha nem, a novemberire biztosan 

készen lesz.   
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A közlekedési szakembernek mi az ismérve? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Van iskolai végzettsége. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Milyen iskolai végzettsége van? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mondjuk közlekedésmérnök, közlekedéstervező. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Annyira nincs ilyen szakember? Évente százan végeznek 

a főiskolán.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Alpolgármester úr, ha tudsz mondani neveket, nagyon 

szívesen írom és holnap küldjük nekik is a felkérést.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Rendőrség? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Velük a COVID helyzet előttem beszéltem, mert Zékány úr 

alapképzettsége ez. Személyesen kértem fel, hogy segítsen. Megígérte. Közbejött a 

kapitányváltás, Zékány urat kiemelték, Veszprémben dolgozik. A Várpalotai 

Rendőrkapitányságon nincs közlekedésrendészet. Fel fogom hívni kapitány urat ezügyben. 

Lehet, hogy tud valakit mondani, vagy van valaki a kapitányságon, aki ebben részt tud venni.  

 

 

16.30 órakor Nagy Zsolt képviselő úr megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

 

 

Horváth Éva polgármester: Június 25-től mondom a legfontosabb dolgokat.  

Június 25-én volt testületi ülés és 29-től elindult a napközis tábor. 5 hetes volt és rettenetesen 

jól sikerült. A gyerekek nagyon élvezték. Probléma nem volt. Július 3-án már ÁNTSZ 

ellenőrzés volt, amin átment a táborvezetés és az önkormányzat. A Huntsmann által ajándékba 

kapott fertőtlenítőről külön igazolást kellett kérni. Beszereztük a gyártótól.  Július 10-én a 

Tankerülettől megkaptuk a szerződést, hogy megtarthatjuk a tábort.  

Az első négy héten 75-80 fő volt a létszám, az utolsó héten csökkent le 60 alá. Köszönet a 

személyzetnek, pedagógusoknak, asszisztenseknek.  

Július 12-én megtörtént az első szabadtéri civilek által szervezett rendezvény, a félmaraton 

nagyon-nagy sikerrel.  

Július 14-én egyeztetés volt nálam, a Berhidai út tervezője hozta el az elkészült útfelújítási 

terveket. A Berhidai út felújítása a 8-as leágazástól az iskola előtti szakaszig tart. A tervek 

elkészültek, és az engedélyeztetés folyik. Úgy tűnik, hogy minél hamarabb ezt a beruházást a 

kormányzat meg akarja csinálni. Köszönet a közbenjáróknak, akik köztünk ülnek.  

Július 17-18-án Kék Balaton teljesítmény túra volt. Ezt minden évben egy Veszprémi 

Sportegyesület megszervezi. Éveken keresztül az iskolában kértek szálláshelyet péntek 

éjszakára. Pénteken szoktak pizsi túrát tartani, és másnap indítják a hatalmas nagy túrát, ami 

Badacsonyig tart. Az idei évben nem mertük felvállalni, hogy az iskolában adjunk szállási 
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lehetőséget. Tudtak maguknak szállást szerezni a Kolping Kollégiumban. Nagyon sikeres 

rendezvény volt.  

Július 21-én megkaptuk a vízkárelhárítási terv hatósági jóváhagyását.  

Július 12-én a testületi döntés értelmében a kivitelezőtől új árajánlatot kértem a Béri Balogh 

Ádám utca felújítására. Az volt a döntés, hogy ne az egész utcát újítsuk fel, hanem karbantartás 

keretében csak a szükséges szakasz legyen karbantartva. Július 12-én volt a bejárás, utána 

megkaptam az árajánlatot. Két árajánlatot kaptam. A kivitelező azt javasolta, hogy mivel 

annyira fel van gyűrődve és annyira mozog a talaj, hogy egy megerősített karbantartási munkát 

végezne 3,2 millió forint + ÁFA összegért. Így beleférünk a karbantartási keretbe. Ezt a munkát 

megrendeltem. Megkaptam a visszajelzést, mely szerint szeptember 14-e után felvonulnak.  

A Bakonykarszttal folyamatos egyeztetések voltak. Július 23-án volt itt a Bakonykarszt 

vezérigazgató helyettese és a helyi vezető. Augusztus 13-án és 17-én is voltak itt, hogy 

megbeszéljük, hogy hogy tudjuk megoldani, amiről szól a kútbekötő vezeték kiváltása tárgyú 

előterjesztés. 

Augusztus 27-én kaptam egy értesítést, hogy a Magyar Falu programba beadott 

eszközbeszerzési pályázatunk nem nyert, tartaléklistán vagyunk.  

Kettő beadott pályázatról még nem kaptam értesítést. Az egyik a PMTE bekötő út. Valószínűleg 

nem nyertünk, mert a nyertesek már kint vannak. A másik a Közösségi Ház központi fűtése. 

Valószínűleg ebben sem nyertünk, mert már meg kellett volna kapni az értesítést.  

Ennyi történt az elmúlt időszakban.  

Kérdés van-e? Nem volt.  

 

 

5.) Beszámoló a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2019. évi tevékenységéről  

(száma: 84/2020.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A beszámolóban van egy olyan, hogy valamelyik 

munkatárs nem kapta meg a diplomáját a nyelvvizsga hiánya miatt. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: 2019-ben igaz volt. A jövő évi beszámolóban már nem igaz.  

 

Béni Norbert képviselő: Az aljegyzői státusz mennyiben segítené a hivatal munkáját, ha 

lenne? 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mióta én vagyok a jegyző, azóta ez vesszőparipám. Nem 

feltétlenül kell aljegyzőnek hívni. Amikor pályáztam, a hivatalban voltam csoportvezető, én 

láttam el a jegyző helyettesítését. Nem aljegyzői státuszban, hanem csoportvezetőként, mint 

ahogy most a helyettesem ellátja. Nem voltak kisgyermekeim, nem okozott gondot itt maradni 

se bizottsági ülésen, sehol sem.  Nem feltétlenül kell az aljegyzői státuszhoz ragaszkodni. 

Amikor a pályázatomat beadtam, akkor nem sikerült senkit az én álláshelyemre felvenni. A 

pénzügyön viszont szükség volt plusz munkaerőre. Akkor azt a státuszt betöltöttük pénzügyes 

kolleganővel. Azóta vannak vándorlások a hivatalban, lesznek is. Az én helyemre 

önkormányzati munkával, gyakorlattal rendelkező, államigazgatási főiskolát végzett kollégát 

szeretnék felvenni. Az aljegyzői státuszhoz kell a Képviselő-testület határozata, hogy őt 

aljegyzőként vehetem fel. Neki a besorolása lenne más. Egyébként ugyanazt a munkát látná el. 

Ő lenne az önkormányzati, titkársági csoport vezetője, amit pillanatnyilag én látok el. Segítené 

a munkát, mert hiányzik az a munka, amit én végeztem a jegyzőnek.  

 

Horváth Éva polgármester: Várjuk meg a jövő évi költségvetést.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Persze. 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy dörgedelmes rendelkezés a jövő évre vonatkozóan. A 

polgármesteri hivatalban bér jellegű kifizetésekre és járulékokra az iparűzési adóból egy fillért 

nem lehet költeni. Várjunk ezzel egy kicsit. Szakmailag megértem jegyző asszonyt.  

Idáig sem lehetett, de volt egy központilag megállapított létszám, amire nem kaptunk állami 

támogatást, de ebből finanszírozható volt, de az afölötti részre nem lehetett az iparűzési adóból 

költeni pénzt. Most ez kimaradt. Várjuk meg, hátha lesz normatív támogatás a hivatalra és akkor 

már szabadabban gondolkodhatunk ebben. Szakmailag tökéletesen egyetértek. Ne hozzunk 

elhamarkodott döntést. Támogatni is fogom.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Érdekes volt a polgármesteri hivatalról szóló beszámoló. 

Végigolvastam és az volt az impresszió, hogy panaszos jellegű az egész. Sok a teher, túl vannak 

terhelve, gőzerővel folyik a hivatal, és minden ügyintézés digitalizálása. Az új informatikai 

programokra való átállás nagy terhet rótt a dolgozókra, elég nehezen viselték és tudtak 

alkalmazkodni hozzá. Megvan még a párhuzamosság, hogy papír alapon is megy és digitálisan 

is.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kivastagítva beleírtam az előterjesztésbe. Nem panaszként 

írtam le, csak leírtam, mert ez tény. Tudomásul kell venni, hogy a polgármesteri hivatalban nem 

a huszonéves korosztály dolgozik, aki a kisujjából kirázza az informatikai ismereteket.  

Sajnos azt gondolom, hogyha az ASP annyira jó, frappánsan, első pöccre menően megírt 

program lett volna, nem lett volna ez annyira nehéz. Sajnos a programmal is nagyon sok gond 

volt. A mai napig is nagyon sok gond van. Gyakorlatilag havi szinten változik a felület is. 

Gondoljatok bele, hogy egy könyvelő programnál, meg egy adós programnál, amikor este 

becsukod a gépedet, láttál valamit és hétfőn, amikor kinyitod, teljesen mást látsz. Nem mindig 

előnyére változik a program. Az idősebb korosztálynak háromszor annyira megterhelőbb, mint 

a fiatalabb kollegának. Emellett leírtam, hogy nagyon sokféle programot használunk.  

Ezzel a beruházással – amit tavaly elindítottunk, és úgy néz ki, hogy szeptember végére teljesen 

készen vagyunk – maga a működés (internet, gépek működése, biztonságosabbá tétele) látszik, 

hogy eredményes. 

Az elektronikus ügyintézésre való áttérés szintén nagyon nem könnyű.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az ügyfeleknek sem.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Talán nem írtam le, de már két éve kell a vállalkozóknál is 

kötelezően használni. Nem egyszer, nem kétszer fordul elő, hogy a kolleganő ül a telefonvonal 

végén és mondja az ügyfélnek, hogy hova kattintson, hogyan tudja megcsinálni. Papír alapon 

nem vehetjük be tőle.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Eléggé jól összeszedett, széttagolt, átlátható, szuper kis 

anyag. Szeretném megköszönni a munkátokat. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Köszönjük szépen.   

 

Béni Norbert képviselő: Az új weblap, ami elvileg jobb lesz, mint a mostani, várhatóan mikor 

lesz élesben? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Június végéig kellett beadnom az Államkincstárhoz a 

kérelmet. Egy évben egyszer lehet beadni. Január 1-ével fog indulni. 

 

Horváth Éva polgármester: További hozzászólás? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

199/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatal 2019. évi tevékenységéről szóló beszámolót 

elfogadja. 

 

 

6.) Beszámoló a 2020. év I. félévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról  

(száma: 83/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

                              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

      Humán Bizottság 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

200/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2020. év I. félévi 

szociális ellátásokról szóló – beszámolót elfogadja. 
 

 

7.) Kútbekötő vezeték kiváltása (száma: 96/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

201/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2020. évi 

költségvetésben a „kútbekötő vezeték kiváltására” előirányzott keretet 

8.600.000, - Ft-tal megemelni az általános tartalék terhére. 

A Képviselő-testület megrendeli a Bakonykarszt Zrt.-nél az alábbi munkák 

kivitelezését, lebonyolítását, műszaki ellenőrzését.  

- D200 KPE kútbekötő vezeték csere 

- 2 db D25 KPE ivóvízbekötés 

- D200 KPE átkötés védőcső sajtolással, félpályás útátvágással. 

 

Költség: 13.593.234, - Ft + Áfa, azaz 17.263.403, - Ft. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a szerződés 

megkötésére, egyben felkéri, hogy a költségvetési rendelet módosításával 

a határozatban foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő: szerződésre: 2020. szeptember 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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8.) Várpalota ivóvízellátó víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve  

(száma: 90/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

202/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Várpalota ivóvízellátó víziközmű-rendszer Bakonykarszt 

Zrt. által elkészített 2021-2035 időszakra vonatkozó Gördülő Fejlesztési 

Tervét (GFT). 

A GFT-t a Képviselő-testület véleményeltérés nélkül elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg a Bakonykarszt Zrt.-nek. 

 

Határidő: 2020. szeptember 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

9.) Pétfürdő szennyvízelvezető és -tisztító víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve 

(száma: 85/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

203/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Pétfürdő szennyvízelvezető és -tisztító víziközmű-rendszer 

Bakonykarszt Zrt. által elkészített 2021-2035 időszakra vonatkozó 

Gördülő Fejlesztési Tervét (GFT). 

A GFT-t a Képviselő-testület véleményeltérés nélkül elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg a Bakonykarszt Zrt.-nek. 

 

Határidő: 2020. szeptember 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

10.) Közalkalmazotti jogviszony átalakulása (száma: 97/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Előkészítőnek átadom a szót. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az előterjesztésben foglaltakat ismerteti. A Képviselő-

testületnek most arról kell dönteni, hogy az önkormányzati béremelés részt alapbéresíti-e a 

munkabérben. Az való igaz, hogy nekik januárban kicsit magasabb lesz a bérük, viszont ezek a 

kollegák mindaddig, amíg a bérminimum, garantált bérminimum szint el nem éri, ahol jelen 

pillanatban az alapbérükkel éppen állnak, és az önkormányzat nem ad nekik bértömeget, addig 

béremelésben nem fognak részesülni.   

 

Béni Norbert képviselő: Meg fogom szavazni. Egy problémám volt az egésszel. Miért nem 

kaphattuk meg mi is folyamatában? A kiküldött anyagban le van írva, hogy már le volt tárgyalva 

mindenkivel. Ajánlatot tettek.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. Rosszul értelmezi képviselő úr. Tettünk ajánlatot, de 

az ajánlatban úgy szerepel, hogy addig a határidőig. 

 

Béni Norbert képviselő: Volt ajánlattétel. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, mert meg kellett tenni a jogszabály szerint.  
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Béni Norbert képviselő: Akkor lényegében már kész volt az anyag, mert csak úgy lehetett 

ajánlatot tenni. Miért nem kaphattuk meg mi is akkor? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt mondom, hogy ajánlatban ez nincs bent, hogy 

alapbéresül.  

 

Horváth Éva polgármester: A törvényben az van, hogy november 1-gyel nem lehet kevesebb. 

 

Béni Norbert képviselő: Alapbéresül lényegében. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De nem! December 31-ig ezt kapja, mivel ez jár neki. Január 

1-től ha a Képviselő-testület nem bólint erre rá, akkor nem fog alapbéresülni. Ilyen tájékoztatót 

kaptak a kollegák. Ők most pillanatnyilag abban a helyzetben vannak, hogy azt kell nekik 

eldönteni, hogy így vállalják-e  tovább, hogy akkor januártól kinek mennyivel lesz kevesebb 

majd a bére, vagy keresnek másik munkahelyet és akkor felveszik a végkielégítésüket.  

Nem kaptak olyan tájékoztatást, hogy ez alapbéresül.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

204/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy – a kulturális intézményekben foglalkoztatottak 

közalkalmazotti jogviszonyának átalakulásáról, valamint egyes kulturális 

tárgyú törvények módosításáról szóló 2020. évi XXXII. törvény szerint 

2020. október 31-ig, 2020. november 1-jei hatállyal megkötendő 

munkaszerződésekben a jelenleg csak 2020. december 31-ig megállapított 

fenntartói döntésen alapuló illetményemelést az alapbérbe beépíti. 

 

Határidő: a) intézményvezető tájékoztatására: 2020. szeptember 10. 

  b) intézményvezető munkaszerződésének megkötésére:   

      2020. október 31.               

Felelős: mindkét pontért: Horváth Éva polgármester 
 

 

Molnár Gyula László képviselő: Bérről beszéltünk és lenne egy javaslatom. Csúsztattuk a 

jutalmazást az idei évben a COVID helyzet miatt. Abban maradtunk, hogyha ismerjük a 

pénzügyi viszonyokat, akkor döntünk róla. Egyre többen jelzik felém, hogy hiányzik ez a pénz, 

illetve félnek attól, hogy semmilyen jutalmat nem fognak kapni. Ezért szeretném azt javasolni, 

hogy egy havi jutalmat adjunk oda. Kérném, hogy erről név szerint szavazzunk. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez 37 millió forintot jelent.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Tisztában vagyok vele. 
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Horváth Éva polgármester: Amíg nem ismerjük a szeptemberi adóbevételt, én nyugodt 

lelkiismerettel nem fogom megszavazni. Változatlanul azt tartom, hogy a jutalom egy plusz 

tevékenységért van. Az első félévben az intézmények egy részében – attól voltam boldog, hogy 

ki tudtuk fizetni a munkabért – az alaptevékenység elvégzésére nem volt szükség. Most mit 

jutalmazunk? Nagyon tiltakozom most így felelőtlenül az első félévi jutalom kiosztása ellen. 

Abban a pillanatban ahogy megvan a szeptemberi adóbevétel, akkor a második félévben lehet 

gondolkodni, hogy jutalmat osszunk.  

Arról nem beszélve, hogy két intézményben is központilag korrigáltak. Lelkiismeretfurdalásom 

lenne, hogy valakik kaptak központilag jelentős összeget, vagy központilag béremelést és plusz 

még jutalmat is adunk.  

A jutalom kérdését csak előterjesztés formájában tudom napirendre venni. Pénzügyi 

Bizottságnak tárgyalni kellett volna, szavazni sem tudunk róla.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Határozatunk van róla, és bent van a költségvetésben. Nem 

kell Pénzügyi Bizottság hozzájárulása.  

 

Horváth Éva polgármester: De igen, kell. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem kell.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Településfejlesztési Bizottság ülésén rákérdeztem a 

jutalomra. Először a június 25-i ülésen kérdeztem rá, és akkor azt válaszolta polgármester 

asszony, hogy az augusztus végi testületi ülésen, amikor meglátjuk az I. féléves gazdálkodásról 

szóló tájékoztatót. Erre kérdeztem rá. Polgármester asszony elmondta, amit az előbb. Igaz, hogy 

a beszámoló jó adatokat tükröz, nem rosszak az adataink, de azért komoly veszélyek vannak. 

Likviditási problémák lehetnek. A gazdálkodóknak nem kell befizetni az adót sem 

szeptemberben, sem decemberben. Nekünk nagyon-nagy rész abból van, amit befizetnek. Ha 

esetleg olyan eset előfordul, hogy a legnagyobb adófizetők azt mondják, hogy nem fizetünk, 

akkor komoly likviditási problémáink lesznek. 

Elfogadtam a polgármester asszony javaslatát, hogy legalább a szeptemberi feltöltést várjuk 

meg és legközelebb októberben fogunk erről tisztán látni, hogy vagyunk-e olyan helyzetben, 

hogy ki tudunk fizetni jutalmat. Nekem logikus érvelés, mert bajban lehet a nagyközség.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ugyanebben a helyzetben voltam januárban, én voltam az 

egyetlen, aki mondta, hogy várjuk meg, hogy lesz-e pénzünk. Akkor két hétről volt szó. Az 

emberek azt látják, hogy folyamatosan csúsztatva van és visszajöhet a COVID helyzet is.  

Nagyon szépen elmondtad, hogy valakik kaptak pénzt, de pont azok, akik veszélynek tetették 

ki magukat, mint a szociális dolgozók, ők nem kaptak plusz pénzt az államtól. Dolgoztak és ők 

voltak a legveszélyeztetettebb helyzetben.   

Kérem, hogy szavazzunk róla. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem szavazunk róla, mert a Pénzügyi Bizottság nem tárgyalta. 

Volt egy döntés, hogy nem fizetünk jutalmat. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Benne van a költségvetésben. Kérdezzük meg a jegyző 

asszonyt, hogy hogy van. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha visszavonja a Képviselő-testület a határozatot, amit Te 

hoztál, akkor mivel bent van a költségvetésben, nem kell tárgyalni a Pénzügyi Bizottságnak. 
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Horváth Éva polgármester: A költségvetés likviditási helyzetéért a polgármester és a jegyző 

vállalja a felelőséget. Az I. félévi jutalom kiosztása 34 millió forint.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Amikor beírtuk is, annyi volt. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, csak akkor nem volt COVID helyzet, nem volt olyan 

helyzet, hogy nem lesz feltöltés év végén. Nem volt olyan helyzet, hogy szeptemberig lehet az 

adóbevallásokat megcsinálni. A mai napon is kaptam olyan bevallást, hogy visszaigényli a 

túlfizetését. Azért mondom, hogy várjuk meg a szeptember végét. Felelőtlenség kiosztani. 

Tudnék jutalmazni. Ezt elmondtam a júniusi testületi ülésen is. Csak jövőre okosabban kell 

megfogalmazni a jutalmat. Egységesen van megfogalmazva a jutalmazás. Nem lehet azt 

megcsinálni, hogy csak valakiknek adok, és másoknak nem. Támogattam volna júniusban is, 

mert volt, akinek én is adtam volna, de volt, akinek semmit nem adtam volna. Most is van olyan, 

akinek nem adnék I. félévi munkáért jutalmat.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Én nem tennék különbséget ember és ember között. Azt is 

tudjuk, hogy rengeteg dologra nem költöttünk, ami meg lett szavazva. Vannak maradványaink. 

Például óvodában 5-6 gyerek volt. Spóroltunk sok pénzt és ahhoz viszonyítva nem adtunk ki 

sokat például maszkokra.  

 

Horváth Éva polgármester: Pont az óvodát mondod, hogy volt 5-6 gyerek, de jutalmazzuk az 

óvónéniket. Ne haragudjatok, de ahol nem volt tényleges munkavégzés, és megkapták a 

munkabért, milyen alapon adunk jutalmat? A Humán Bizottság ülésén azt hiszem elnök úr 

részéről is elhangzott, hogy az, hogy az idén maradt pénzünk, örüljünk neki. Jövőre a 

költségvetési törvény alapján még ilyen kilátásaink sem lesznek, mint az idén vannak. Ha marad 

pénzmaradványunk, nekünk az jó adu jövő év elejére, hogy tudunk működni. Nem osztanám 

szét.  

A másik, amit soha nem tudok elfogadni, hogy mi az, hogy valaki januárban számít a júniusi 

jutalomra? A jutalom számomra egy olyan, hogy megkapom a munkabéremet, mert 

tisztességesen dolgoztam, csináltam valami pluszt és ezért engem jutalmaznak. Az, hogy valaki 

számít rá, mert ebből akar elmenni nyaralni… Tulajdonképpen ne fogjuk már úgy fel azt a 

kéthavi jutalmat, amit beállítottunk a költségvetésbe, hogy az egy burkolt 13. havi, 14. havi 

fizetés, mert nem az. Ne számítson rá a dolgozó.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ugyanaz van elmondva többször, két síkon megy a dolog. 

A Gyula azt mondja, hogy nem áll rosszul a költségvetés, megtakarítottunk itt és itt. Rendben 

van. Erre hivatkozva kérnéd a kifizetést.  

A másik, amit én mondtam és a polgármester asszony, az az óvatosság elve. Előfordulhat, hogy 

szeptemberben nem jönnek be az adófeltöltések, ezáltal rendkívül nehéz helyzetbe juthat az 

önkormányzat.  

Valóban úgy van, hogy a jutalom nem munkabérkiegészítés. Vagy megkapja, vagy nem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Meggyőztetek, elfogadom.  

Azt tegyük hozzá, hogy az óvodában bár kevés gyerekre vigyáztak, segítettek nekünk a maszk 

csomagolásban, kitettek magukért. 

 

Horváth Éva polgármester: Rendben van. Meg is köszöntem. Bocsánat, hogy kiejtettem a 

számon. Mondhattam volna mást is. Annak örülök, hogy a három hónap alatt nem kellett senkit 

elküldenünk és mindenki megkapta a teljes munkabérét. Nem kellett munkaidőt csökkenteni. 
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11.) Jónásné Lakatos Krisztina kérelme (száma: 93/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslat „B” változatát azzal a kiegészítéssel, hogy a Bérlő 

által fizetendő lakbér: 13.000.- Ft/hó + rezsi legyen. 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A lakbér emelés 30%-os mértékű. Ennek a családnak lehet, 

hogy sokat jelent. Vegyük úgy, hogy az elmúlt három évben évente volt 3 % infláció, ezt 

figyelembe véve 10 %-ot javaslok, ami 11 ezer forintot jelent.  

 

Horváth Éva polgármester: További javaslat? Nem volt.  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslat „B” változatával, azzal a kiegészítéssel, hogy a 

lakbér 11 ezer forint/hó + rezsi, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

205/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy Jónásné Lakatos Krisztina Pétfürdő, Bocskai utca 47/1. 

szám alatti lakos bérleti szerződését a Pétfürdő, Bocskai utca 47/1. szám 

alatti komfortos önkormányzati bérlakásra vonatkozóan 2022. augusztus 

31-ig meghosszabbítja. 

 

Bérlő által fizetendő lakbér: 11.000.- Ft/hó + rezsi. 

A bérleti díj összege minden évben a KSH által közzétett infláció 

mértékével növekszik. 

 

A testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Határidő a szerződéskötésre: 2020. augusztus 31.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

12.) Révész Andrea kérelme (száma: 95/2020) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslat „B” változatát azzal a kiegészítéssel, hogy a bérleti szerződést 

2022. augusztus 31-ig hosszabbítja meg, és a Bérlő által fizetendő lakbér: 35.000.- Ft/hó + rezsi. 

 

Horváth Éva polgármester: Az előbb 10 %-os emelésről beszéltünk, akkor itt is annyit 

javaslok. 33 ezer forintot javasolok.  

Más javaslat? Nem volt.  

Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslat „B” változatával azzal a kiegészítéssel, hogy a 

bérleti szerződést 2022. augusztus 31-ig hosszabbítja meg, és a Bérlő által fizetendő lakbér: 

33.000.- Ft/hó + rezsi, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

206/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy Révész Andrea Pétfürdő, Liszt F. u. 42. IV/15. szám alatti 

lakos bérleti szerződését a Pétfürdő, Liszt F. u. 42. IV/15. szám alatti 

összkomfortos önkormányzati bérlakásra vonatkozóan 2022. augusztus 

31-ig meghosszabbítja. 

 

Bérlő által fizetendő lakbér: 33.000.- Ft/hó + rezsi. 

 

A bérleti díj összege minden évben a KSH által közzétett infláció 

mértékével növekszik. 

A testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Határidő a szerződéskötésre: 2020. augusztus 31.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

13.) Nagy Zsolt Önálló Indítványa Sporttelep villamos energia ellátása  

(száma: 94/2020.) 

Előterjesztő: Nagy Zsolt képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 
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Dombi Norbert képviselő: Előterjesztőt kérdezem. A sporttelepen az épületen belüli 

villamoshálózat milyen állapotban van? Mikori felújítás, milyen rendszer van ott?  

 

Nagy Zsolt képviselő: A legutolsó önkormányzati felújításkor a labdarúgó öltözőben volt 

néminemű villamoshálózat karbantartás, javítás. A Képviselő-testület elfogadta a 

költségvetésben, hogy az idén teljeskörű rendszer-felülvizsgálatot kellene csinálni, mert már 

jelentkeztek hibák. A tekepályánál volt olyan gond, hogy állandóan zavar keletkezett. Levágta 

a biztosítékokat a rendszer és nem bírja el.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt leírtad, értem.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az öltöző egyik részében néhány vezeték ki lett cserélve, de az összes 

többi régi.  

 

Dombi Norbert képviselő: Megmondom miért kérdezem. 3 x 40 ampert rákapcsolni, lesz egy 

új mérőhely gondolom. Szabványosítás, egyebek.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem kell. A mérőhelyek ki vannak alakítva. 

 

Dombi Norbert képviselő: Hol lesz a 40 amperes biztosíték? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Az egyik mérőhelyen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Gondolom kell annak valami fejlesztés? Három automata ki lesz 

cserélve nagyobbra, ott semmiféle átkábelezés nem fog történni? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ott már nem kell. A kábel elmegy a tekepálya hátoldalán, a labdarúgó 

öltözőt megkerülve földbe építve és a faháznál jön elő.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem erről a rendszerről fog menni a Szajnától elkezdve minden? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Le lesz választva, külön mérőkön megy. Pont a felmérés mondta ki azt, 

hogy külön kell választani ezeket a teljesítményeket.  

 

Dombi Norbert képviselő: Értem. Arra szeretnék kilyukadni, hogy 3 x 40 amperra fel lesz 

bővítve ez a villamoshálózat és onnantól kezdve minden, ami a 40 amperba becsatlakozik egyéb 

más alrendszerek milyen állapotban vannak. 40 ampert rátenni egy régi elavult 10-20-40 éves 

rendszerre, nem oké.  

 

Horváth Éva polgármester: Értem a problémádat, de ezt ne itt vitassuk meg. 

 

Dombi Norbert képviselő: Dehogynem! Addig ne menjünk tovább. Megint az fog történni, 

hogy betesszük a cipőnket az ajtó és a küszöb közé, aztán ez megtörténik. Örülök a 

fejlesztésnek, csak annak nem, hogy utána ez milyen következményekkel jár. Utána majd az 5-

10-20 millió forint. Itt nem bírja el a vezetékhálózat, ez nem jó, az nem jó. Ezt szeretném 

körbejárni. Ez a napirend. Ha nem lehet erről beszélni, akkor mondjad, elhallgatok.  

 

Horváth Éva polgármester: Lehet erről beszélni, de ez a felülvizsgálati anyag elkészült.  

 

Dombi Norbert képviselő: És hol van? 
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Horváth Éva polgármester: Ebben derült ki, hogy ez a fejlesztés… (képviselő úr közbeszól) 

 

Dombi Norbert képviselő: Azért vannak kérdéseim polgármester asszony.  

 

Horváth Éva polgármester: Rikk Józsi csinálta a felülvizsgálati anyagot és ő mutatta ki, hogy 

ez szükségeltetik.  

 

Dombi Norbert képviselő: El tudtam olvasni, ami le van írva. Csak vannak kérdéseim, amire 

szeretnék válaszokat kapni. Nincs itt az anyag. 

 

Horváth Éva polgármester: Ha a Településfejlesztési Bizottság ülésén ott lettél volna – 

elnézést kérek, nem szemrehányásként mondom… (képviselő úr közbeszól) 

 

Dombi Norbert képviselő: Ne is. 

 

Horváth Éva polgármester: És ez felmerül, akkor nyilvánvaló, hogy rögtön le tudtunk volna 

rohanni és felhozzuk a felülvizsgálati anyagot és akkor, mint szakember meg tudtad volna 

nézni. Vagy ha jelzed, hogy szeretted volna tudni, hogy ez a felülvizsgálati anyag mit tartalmaz, 

mint szakember szeretnél belenézni. 

 

Dombi Norbert képviselő: Bocsánat polgármester asszony, ne csináljuk már ezt. Ez az én 

hibám lesz, hogy nem kaptunk anyagot róla? Miért nem lett kiküldve mindenkinek? Külön kell 

kérnem? A többiek mi alapján döntenek? Úgyis meg fogjátok szavazni. Kíváncsi lettem volna 

rá, hogy milyen részletek vannak a háttérben. Ha nincs válasz, akkor nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Vannak részletek, mert van dokumentáció a háttérben, de idáig 

senki nem kérte ezt a felülvizsgálati anyagot.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Úgy gondolom, mivel a testület többi tagja nem igazán 

villamos szakember, azok a részletek, amiket a Rikk József leírt, nem biztos, hogy érdekelt 

volna mindenkit. A Rikk József végkövetkeztetését elfogadjuk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azt én is elfogadom, azzal nincs problémám. A 3 x 40 amper 

valószínű, hogy jogos igény. Arra vagyok kíváncsi, hogy a hálózat összes többi része milyen 

állapotban van, hogy a 3 x 40 ampert rá lehet-e erre tenni. Az lesz a vége, hogy ki fog derülni 

néhány hónap múlva, hogy át kell vezetékezni ezt a részt, azt a részt, ki kell cserélni ezt, azt 

amazt. És akkor 1 millió, 10 millió, stb. Ez a véleményem, és nem akarok vitatkozni senkivel. 

 

Horváth Éva polgármester: Ettől függetlenül az anyagot átküldjük neked.   

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem vagyok villamos szakember. Van egy iparos uram és 

nálunk volt teljesítménybővítés. Szükség van erre. Jelen voltam tegnap a Pénzügyi Bizottság 

ülésén és ott is szót kértem. Nem látom át. Van ez a nagy beruházás. Egyre több elektromos 

áram fogyasztó lesz, ami miatt kell a teljesítménybővítés. Ebben gondolkodom, amit a Dombi 

Norbert képviselőtársam mondott, hogy nem látom benne a koncepciót. Egyáltalán a 

sportkoncepciót nem látom, hogy mi van, hogyha öt év múlva azt mondjuk, hogy szeretnénk 

egy sportcsarnokot, akkor dózerolnunk kell mindent. Amibe addig belefolytak a milliók, akkor 

az kuka, meg kezdjük elölről. Nekem a probléma a faház oldalán lévő dobozzal van, amiről 
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tudom, hogy tokos szerkezetű és a saját lábán megáll és a faháztól független. Ha összedől a 

faház is ott marad a villanyóraszekrény.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem villanyóraszekrény.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Jó. Tényleg kell teljesítménybővítés, de akkor az legyen jól 

megcsinálva, és legyen egy olyan helyen, amit utána nem kell kerülgetni. Legyen 

elosztószekrény, és legyen helye.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem a faház oldalába kerül a teljesítménybővítés.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Hanem hova? Azt mondtátok, hogy tokos szerkezetű és 

eddig végig erről volt szó.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A teljesítménynövelés helyileg a tavaly kialakított mérőhelyeknél lesz. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Azok hol vannak? 

 

Nagy Zsolt képviselő: A Szajna oldalában. A szakember azt mondja, hogy ami kábel elmegy 

a faházig annyira hosszú, hogy muszáj legalább 40 amperral indulni. Ami a faház oldalán van, 

az egy elosztószekrény, ami jelenleg üzemen kívül van. A következő történik. Meglesz a 

teljesítménynövelés, visszakötik a kábelt és arról az elosztóról kapja majd többek között az 

öntözőrendszer az elektromos áramot.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ha majd egyszer a faház nem létezik, ott lesz egy 

villanyóraszekrény. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Az elosztószekrény, és utána odateszed ahova akarod. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A teljesítménynövelést támogatom. Vannak még egyéb 

problémáim is, ha arról is szólhatok. 

 

Horváth Éva polgármester: Most a teljesítménynövelés a téma, arról szól az előterjesztés.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egyáltalán nem tartom ördögtől valónak, ha egy 

képviselőtársunk, aki ráadásul villanyszerelő, szeretne látni bizonyos dokumentumokat. Úgy 

gondolom, annyit ismerve a beruházásról, hogy nem holnapután lesz még kész, hogy nyugodtan 

meg tudjuk nézni a dokumentumokat és tudunk hozni döntést. Akár halaszthatjuk is ezt, hogy 

ki legyen küldve, tiszteletben tartom képviselőtársam kérését. Nekem is vannak aggályaim. 

Több dolog felmerül bennem. Egyszer már a költségvetésbe 800 ezer forintot beépítettünk 

villamos dolgok kiadására, amit elköltöttünk. Megkérdezem, hogyha ez a pályázat nem nyer, 

és erre a pályázatra nem adunk pénzt, akkor, hogy felelünk meg a pályázatnak? Sehogy.  

A másik, szuper, hogy lesz öntözőrendszerünk, viszont cserébe nem lesz futópályánk. Én is 

lejárok a futópályára, tapasztalom, hogy 40-50 pétfürdői ember állandóan használja, viszont 

sajnos a felnőtt focicsapatban nem tudom elmondani, hogy ennyi pétfürdői tagja lenne.  

Amit Dombi Norbert képviselőtársam szokott mondani, a sportkoncepció, hogy valahova 

menjünk, ne csak toldozgassunk, foltozgassunk, ezt most is értem.  

Javaslom, hogy legyen meg ez az anyag, hadd olvashassuk el, és a következő ülésen hozzunk 

újra döntést.  
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Horváth Éva polgármester: Nem vagyok villamos szakember, de azt tudom, hogy a 

kivitelezés folyamatban van, ez a pálya el fog készülni. Ha egy hónapon belül elkészül, akkor 

ennek az öntözőrendszernek is működnie kell. Ismerve az E.ON rugalmasságát és a cseréjét, 

engedélyét, stb. az is hosszú-hosszú idő. A pálya elkészül, a beruházást le kell jelenteni a 

pályázat kiíró felé. Úgy gondolom, hogy lehet dönteni. Nem 10 millió forintról szól a történet, 

hanem 570 ezer forintról. Az előbb jutalom témájában 37 millió forintot egy szavazással 

kiosztottál volna. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Teljesen más.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt mondom, hogy ezt az 570 ezer forintot a tartalékból tegyük 

át. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Szeptember közepére várható az öntözőrendszer nyomáspróbája. 

Enélkül nem működik. Amíg a nyomáspróba nincs meg, nem lehet magágyat csinálni, stb. 

Mindenképpen el kell indítani.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mi a végső határideje a pályázatban vállaltak teljesítésének? 

 

Nagy Zsolt képviselő: A pálya használatára tavasz, de ahhoz… (képviselő úr közbeszól) 

 

Molnár Gyula László képviselő: Magyarán jövő év tavasz. 

 

Nagy Zsolt képviselő: De ahhoz el kell vetni a füvet szeptember végén.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ezt értem.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az az utolsó határidő, hogy elvesd a füvet, mert utána tudjuk, hogy 

milyen időjárások jöhetnek, ami nem kedvez neki. Akkor még bevállalható, de most is késésben 

van a történet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Dehogynem! 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ez is időjárás függő.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A pályázatnál az elfogadott teljesítésnek pontosan mindig 

van egy határideje Zsolt.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Gyula, szeretném, ha nem oktatnál ki. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Kérdeztem egy számot, nem válaszoltál rá.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Megint a hangnemmel van problémám. A sportfejlesztési program, 

aminek ez tartalma, június 1-től a következő év június 30-ig tartanak. Június 30-i határidővel 

kell elszámolnom. Ez nem azt jelenti, hogy addigra kell készen lenni a pályának. Tavaszra 

készen kell lennie, mert az MLSZ addig adott halasztást. Addig adott engedélyt, hogy ehelyett 

a pálya helyett műfüves pályán játszunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Van egy kivitelező, aki csinálja az öntözőrendszer kivitelezését. 

A nyomáspróbát szeptember közepén akarja megcsinálni. Ha nincs meg az elektromos hálózat 
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hozzáférés, akkor nem tudja a szivattyúkat beindítani, nem tud nyomáspróbát csinálni és 

csúszik az egész kivitelezés. Szavazunk! 

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

207/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a „Sporttelep villamos energia ellátására” vonatkozó 

előterjesztés határozati javaslatát.  

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Csak annyit szeretnék megkérdezni, hogy ezek a dolgok miért itt jönnek 

elő és miért nem a bizottsági ülésen? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ott is jöttek elő. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem jött elő Gyula.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyetlenegy hozzászólás nem volt.  

 

Nagy Zsolt képviselő: 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Pénzügyi Bizottság.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Jöttek elő kérdések. Egy képviselő az utolsó pillanatig 

eldöntheti, hogy milyen információk alapjáán dönt. Miért kellene arról elszámolni bárkinek is? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem arra kérdeztem rá. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez érdekes, hogy 5 igen, egyhangú szavazat volt a 

Településfejlesztési Bizottság ülésén és a Pénzügyi Bizottság ülésén is. Most meg itt nem 

szavazzuk meg. Lehet, hogy csúszik az egész beruházás is.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lesz jövő tavasz, meg nyár.  

 

Horváth Éva polgármester: Jövő tavasszal a pályának működni kell. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Biztosan működni is fog.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem fog működni Gyula.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mekkora ez a dokumentáció, amit a Rikk Józsi küldött? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom. A Lacinál van.  

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor bocsánat, de mi alapján szavaztok, ha te sem tudod, hogy 

mekkora ez a dokumentáció?  
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Horváth Éva polgármester: Azért, mert bízom a Rikk Józsinak a hozzáértésében. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az előbb megpróbáltam elmagyarázni, nem a végkövetkeztetéssel 

van a bajom, hogy ezt kell csinálni. Ott vannak kérdőjeleim, hogyha ez megtörténik, utána 

milyen vonzatai vannak, milyen pénzekbe fog kerülni a további fejlesztés? Elkerülhetetlen lesz, 

ha 40 ampert fog kapni ez a hálózat.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezt fogod látni ebből az anyagból? 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem tudom, hogy mit írtak le.  

 

Horváth Éva polgármester: Most azért kértem, hogy szavazzátok meg, hogy maga a 

pályafelújítás mehessen. Ez ennek az akadálya. 

 

Dombi Norbert képviselő: Éva ne haragudj, de évek óta azzal szoktunk mi ketten egymással 

kardozni, hogy te híve vagy annak, hogy te beteszed a cipődet az ajtó és küszöb közé, és így 

politizálsz helyi ügyekben, én meg nem. Szeretek koncepciók mentén végigmenni. Én így 

gondolkodok, te meg úgy. Tiszteletben tartom, hogy te így, csak én ebben nem vagyok partner. 

Nem kell ezen felháborodni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem vagyok felháborodva. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ismersz, jó régóta itt ülök. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel semmi gondom nincs. 

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor ne húzd az orromra, hogy így meg úgy. Így gondolom. 

Tartsd tiszteletben. Én is tiszteletben tartom, ahogy te gondolkodsz.  

 

Horváth Éva polgármester: Az fáj, hogy tényleg nem kérted idáig és nem voltál ott a 

bizottsági ülésen, mert akkor rákérdezhettél volna, mert akkor rögtön rövidre zárjuk. Ami 

nekem fáj, hogy tudott volt, hogy mi van a TAO pályázatban. Nem tudom hányszor volt a 

Képviselő-testület előtt, hogy ennek a felújításnak a finisében vagyunk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Emlékszel rá, hogy hogy szavaztam ezzel kapcsolatban is. Azért, 

mert nincs mögötte koncepció. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Szeretnék tisztelettel új szavazást kérni. Szeretném kérni a tisztelt 

képviselőtársaimat, hogy mérlegeljék, hogy a kivitelezési szerződés ütemterve szerint ezek a 

dolgok, amiről itt szó volt, így vannak lefektetve. Ha ezt a pénzt nem kapjuk meg, akkor borul 

az egész és nem tudjuk biztosítani a megfelelő műszaki hátteret ahhoz, hogy meg tudják 

csinálni. Ennek az alapfeltétele lenne.  

Szeretnék kérni új szavazást, és legalább még egy kezet, hogy ezt meg lehessen csinálni. Ezeket 

a technológiai időket be kell tartani, el kell vetni a füvet ahhoz, hogy tavasszal kikeljen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Amikor az előző Képviselő-testület többsége úgy szavazott, hogy 

átveszi ezt a létesítményt, akkor itt többen az akkori testületből szóvá tettük, hogy nincs egy 

normális felmérés, hogy milyen állapotú épületet veszünk át. Milyen villamoshálózattal, 

közművekkel rendelkezik. Az volt, hogy ez van, át kell nyomni, meg kell csinálni. 
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Átnyomtátok, megcsináltátok, megvettétek, most meg jönnek sorban elő az ilyen ügyek. Miért 

nem lehetett tudni, hogy ez a villamoshálózat ilyen állapotban van? Évek óta az önkormányzat 

tulajdonában van ez a létesítmény és kvázi oda vagyunk szorítva a sarokba, hogyha nem 

szavazzátok meg, akkor így lesz, meg úgy lesz. Miért nem lehetett ezt tudni tavaly, vagy a 

pályázat beadása előtt, hogy gyerekek hogyha pályázunk, akkor ilyen követelményeknek meg 

kell felelni?  

 

Horváth Éva polgármester: A pályázat beadásakor tudomásom szerint az öntözőrendszer 

benne volt, de az nem volt tudott, hogy ez a rendszer milyen nyomással működik. 

 

Dombi Norbert képviselő: Miért nem? 

 

Horváth Éva polgármester: Meg lehetne azt csinálni, hogy ivóvízről működteti a PMTE az 

öntözőrendszert, de nem arról működteti, hanem a Nitrogén adja az ipari vizet. Ehhez viszont 

nyomásfokozó szivattyú kell, aminek az energia ellátásához kell ez a mennyiség.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Két évvel ezelőttig, a sportlétesítmények átvétele előtt 

körülbelül nyolc év állt rendelkezésre mindenféle bizottságoknak. Volt erre egy külön bizottság 

a PMTE részéről és itt is, aminek tagja voltál Norbi. Semmit nem tett ez a bizottság, hogy 

nektek milyen anyag vagy felmérés kell ahhoz, hogy dönteni tudjatok. Nyolc évig nem történt 

semmi. Lehet, hogy több, de lehet, hogy kevesebb. Azt, amit kérsz, hogy mindenről felmérést 

kellett volna készíteni, akkor még most sem lenne átvéve a PMTE. Igen, lépésről lépésre 

megyünk. Igen, nem láttunk előre mindent. Új csontvázak jönnek ki. Nem láthattunk, mert nem 

lehet előre látni mindent.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Rossz érzésem van. Nagyon jó dolog, hogy végre sikerült a 

TAO pályázat pénzeit begyűjteni, elindult a megvalósítás, és öntözőrendszer lesz. PMTE elnök 

úr a facebookon tájékoztatta a lakosságot, hogy mostantól -ig nem tudják használni a focipályát, 

illetve a futópályát, mert munkálatok folynak. Az információk nem voltak jók. Nagyon sokan 

megtaláltak azzal, hogy szép lesz és mekkora lakat lesz rajta, mert nyilván az állam csak a 

látványsportokat támogatja és örülünk neki, hogy a focipályát pályázati pénzből meg lehet 

újítani. A lakosság és én is úgy érzem, hogy ez nem lesz a lakosságé, közösségé. A futópálya, 

amit egyre többen használtak? A lakosok ezt majd használhatják, vagy csak a tagok, focisták? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szerintem a futópálya nem szűnik meg, csak leszűkül két 

sávra. Most alig-alig alkalmas a futásra. Úgy gondolom, hogy nem a sportpálya gyepen kell a 

kispályás meccseket lejátszani. Arra ott van az úgynevezett Tránszki stadion. Kispályák vannak 

még. A futópályát ki lehet alakítani.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Úgy néz ki technológiailag, hogy először elkészül a füves pálya 

küzdőtere, utána meg lehetne csinálni a futópályát és mehetnénk kifelé korlát cserére. Akár 

térköves járdát is lehetne csinálni pályázati pénzből. Illetve még mindig lebeg a levegőben a 

lelátó megoldása. Ez a koncepció így épülne fel. 

Szeretnék a Norbi megjegyzésére reagálni, hogy a koncepciót hiányolja. Ahányszor mondja, 

hogy hiányolja, annyiszor próbálom elmondani, hogy akkor, amikor a sporttelep átadásra 

került, én egy Excel táblás koncepciót letettem az asztalra. Abban le van írva, hogy mik azok 

az elemek, amik adott esetben felújításra szorulnak, vagy amik megépítésre kerülhetnének. Ez 

a mai napig megvan. Abból már lehet kipipálni dolgokat, amik megvalósultak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Úgy gondolom, hogy néhány dolog elcsúszik egymás 
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mellett. Amiről Dombi Norbert képviselőtársam beszélt koncepcióról, most már végre hozzánk 

is eljutott, elolvastuk. Egy többoldalas, összsportolást, több sportágat figyelembevevő 

viszonylag jó anyag. Amiről te beszélsz Zsolt, az a meglévő fejlesztése.  

A másik dolog, hogy jelen pillanatban te is tisztában vagy vele, hogy futópályára nincsen 

semmilyen pályázati lehetőség. Amikor volt, pár évvel ezelőtt itt volt a testület előtt és olyan 

későn lett behozva egy csütörtöki napon, hogy másnap délre kellett volna beadni. Még viccesen 

felmerült az is, hogy 68 milliót adtak volna rá, és kettő futópálya is kikerült volna belőle.  

 

Horváth Éva polgármester: Mikor volt? Erre nem emlékszem.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Szerintem rosszul emlékszel. Ilyen pályázat biztos, hogy nem volt. 50 

%-os támogatottsága volt a futóköröknek. 

 

Molnár Gyula László képviselő: 68 millióról volt szó. Jelenleg nincs ilyen, te is tudod.  

Miskolczi Ferenc képviselőtársamtól szeretném megkérdezni, hogy mi alapján jelenti ki, hogy 

marad futóhely? Többször megkérdeztem elnök urat, a Tránszki Lacit is, másik elnökségi tagot 

is, és jelen pillanatban nem marad futóhely.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tegnap megkérdeztem a sportkör elnökét, azt mondta, 

hogy két sáv marad. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor napról napra változik. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mi változik? Futópálya méret már nem létezik, de futókör létezik. Ha 

lejössz, megnézed a kitűzést, a szélétől a korlátig bőven elfér két sáv 1,5-2 szélességben. 

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy kérés, hogy ismételtessem meg a szavazást. Aki az 

előterjesztett határozati javaslatot elfogadja… (alpolgármester úr közbeszól) 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Név szerinti szavazást kérek. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a név szerinti szavazással, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz.  

Jegyző asszony felolvassa a neveket. 

 

Béni Norbert képviselő: Tartózkodom.  

Dombi Norbert képviselő: Tartózkodom. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Tartózkodom. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Tartózkodom. 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 
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határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

208/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

megismételt, név szerinti szavazás során sem fogadta el a „Sporttelep 

villamos energia ellátására” vonatkozó előterjesztés határozati javaslatát.  

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Megakadályozzátok a beruházást.  

 

 

14.) Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár Alapító Okiratának 2020. november 1-jei 

hatályú módosítása (100/2020) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

209/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Közösségi Ház és Könyvtár alapító okiratának módosításáról szóló 

191/2020.(VII.30.) számú határozatát visszavonja. 
 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

210/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A §-a szerinti alapítói 

jogkörében eljárva a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár – 

495/2016.(XI.24.) számú képviselő-testületi határozatra figyelemmel – 

2016. november hó 24-én kiadott, 252-21/2016. számú Alapító Okiratát 

2020. november 1-jei hatállyal a következők szerint módosítja: 

 

1. Az alapító okirat 4.1. pont helyébe a következő rendelkezés lép: 
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„4.1. A költségvetési szerv közfeladata: A települési könyvtári 

ellátás biztosítása nyilvános könyvtár működtetésével. A 

közművelődési alapszolgáltatások folyamatos hozzáférhetősége 

érdekében létrehozott közművelődési intézményként biztosítja, 

hogy a lakosság önszerveződő közösségei megfelelő 

rendszerességgel és időtartamban vehessék igénybe a következő 

közművelődési alapszolgáltatásokat: 

- a közművelődési tevékenységek és a művelődő közösségek 

számára helyszín biztosítása,  

- a közösségi és társadalmi részvétel fejlesztése,  

- a hagyományos közösségi kulturális értékek átörökítése 

feltételeinek biztosítása,  

- az egész életre kiterjedő tanulás feltételeinek biztosítása,  

- az amatőr alkotó- és előadó-művészeti tevékenység feltételeinek 

biztosítása,  

- a kulturális alapú gazdaságfejlesztés. 

(a muzeális intézményekről, a nyilvános könyvtári ellátásról és a 

közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény 64. § (1) bekezdése 

és (2) bekezdés a) pontja; 76. § (3) bekezdés a-e) és g) pontja).” 

 

2. Az alapító okirat 5.1. pont helyébe a következő rendelkezés lép: 

„5. 1. A költségvetési szerv vezetőjének megbízási rendje: Az 

intézmény vezetője az igazgató, akit pályázati eljárás keretében 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete bíz 

meg 5 éves határozott időtartamra. A vezetői megbízás 

visszavonására a Képviselő-testület jogosult, az egyéb munkáltatói 

jogokat a polgármester gyakorolja.  A vezető munkaviszonyban 

látja el feladatát. 

(Alkalmazandó jogszabályok: a kulturális intézményekben 

foglalkoztatottak közalkalmazotti jogviszonyának átalakulásáról, 

valamint egyes kulturális tárgyú törvények módosításáról szóló 

2020. évi XXXII. törvény, a Munka Törvénykönyvéről szóló 2012. 

évi I. törvény, Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 

évi CLXXXIX. törvény, a muzeális intézményekről, a nyilvános 

könyvtári ellátásról és a közművelődésről szóló 1997. évi CXL. 

törvény)” 

 

3. Az alapító okirat 5.2. pont helyébe a következő rendelkezés lép: 

„5.2. A költségvetési szervnél alkalmazásban álló személyek 

jogviszonya: 

 

 
foglalkoztatási 

jogviszony 

jogviszonyt szabályozó 

jogszabály 

1 
munkaviszony A munka törvénykönyvéről 

szóló 2012. évi I. törvény 

2 
megbízási jogviszony A Polgári Törvénykönyvről 

szóló 2013. évi V. törvény” 

 

II. A Képviselő-testület  
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a) felkéri és felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító 

képviseletében eljárva az e határozatnak megfelelő tartalmú „Módosító 

okirat”-ot és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt „Alapító 

okirat”-ot kiadja.  

b) felhívja a jegyzőt, hogy az alapító okirat módosítás törzskönyvi 

nyilvántartáson történő átvezettetéséről gondoskodjon; 

 

Határidő  a.) az okiratok kiadására: azonnal 

                  b.) törzskönyvi bejegyzési kérelem megküldésre:  

                       2020. augusztus 28. 

Felelős     a.) pontra: Horváth Éva polgármester 

                 b.) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
 

 

17.50 órakor szünet.  

18.05 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-

testület létszáma továbbra is határozatképes. 

 

 

Tájékoztatók: 

 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2020. I. félévi gazdálkodásáról (száma: 80/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottsági üléseken kérdés nem hangzott el.  

Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

2.) Tájékoztató a veszélyhelyzet alatt meghozott Polgármesteri Határozatokról  

(száma: 81/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottsági üléseken kérdés nem hangzott el.  

Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

3.) Tájékoztató a közterületi térfigyelő kamerarendszer működéséről (száma: 88/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottsági üléseken kérdés nem hangzott el.  

Kérdés, hozzászólás? 

 

Dombi Norbert képviselő: Ha egy képviselő jelzi mondjuk a polgárőröknek, vagy a 

jegyzőnek, hogy történt olyan cselekmény, amit valószínű, hogy a kamera felvett, annak van 

következménye? 

 

Horváth Éva polgármester: Visszanézik a közterület-felügyelők. 
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Dombi Norbert képviselő: Nem kaptam róla semmi visszajelzést, hogy köszönöm, vagy hogy 

valaki csekkolta. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kinek szóltál? 

 

Dombi Norbert képviselő: Két hete a Sugár úton személyautóval a cigány kölkök jöttek-

mentek. Még az időpontot is elküldtem, hogy hány óra hány perckor kell nézni a Sugár úti 

kamerát. Ilyenkor megindul a szabálysértési eljárás? 

 

Horváth Éva polgármester: Ha ilyen van, akkor feljelentés, rendőrség.  

 

Dombi Norbert képviselő: Van nyoma? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, persze.  

 

 

4.) 2020. évben megkötött és kiadott felhalmozási célú szerződések, megrendelések 

(száma: 91/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottsági üléseken kérdés nem hangzott el.  

Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

5.) Tájékoztató a 2020. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 92/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az óvodában most elmaradtak a nagy beruházások. Az 

óvodavezetőtől rákérdeztem, hogy mi van a csapadékvíz elvezetéssel? Sajnos már nyomok 

vannak, penészesedik a tornaszoba és két csoportszoba is. Rajtam keresztül szeretne segítséget 

kérni. Egy embert tudott megkeresni. Itt a falban mennek az esővíz csatornák és utána valahol, 

valami történhetett, mert az esővíz csatorna nem megy el a gyűjtőcsatornába, nem tudjuk. Az 

új burkolatot is átitatta a visszaszivárgó nedvesség.   

 

Horváth Éva polgármester: Ez évi költségvetésben az volt benne, hogy a külső részt feltárjuk 

és kicseréljük. Nem tudtam, hogy ebben nem történt semmiféle lépés. Lépünk.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Egy vállalkozót talált az óvodavezető. Azt mondta, hogy az 

esővíz csatornában el kell vezetni egy kamerát. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel már próbálkoztunk.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Valószínű, hogy a fák gyökérzetével van gond. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezért mondtuk azt, hogy kívülről a gyűjtő felől, mert nincs 

tisztítóakna az óvoda udvarán. Kanyarba megy bele a főgyűjtőről a cső, ami jön ki a tető alól. 

Ezt kell feltárni, építsünk ki egy új elvezető csatornát és legyen tisztítóaknája. Valószínű az 

elvezetésnél vannak a gondok.    
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VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Rendőr alezredes úr meghívása képviselő-testületi ülésre 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérjék fel a Polgármester Asszonyt, hogy a 

következő testületi ülésre hívja meg dr. Linczmayer László rendőr alezredest. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

211/2020.(VIII.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a 2020. szeptember 24-i testületi ülésre hívja meg dr. 

Linczmayer László rendőr alezredest. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Egy kérésem lenne. Jegyző asszonnyal konzultáltunk a 

közlekedési koncepció ügyében. El is hangzott, hogy ő is felveszi a kapcsolatot a kapitány úrral. 

Elképzelhető, hogy kapitány úr azt kéri, hogy a kérdéseket fogalmazzuk meg és küldjük el, 

hogy mire készüljön. Gyűjtögessétek össze, hogyha kéri, akkor el tudjuk küldeni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Én javasoltam a bizottsági ülésen, mert egyre jobban 

elharapódznak dolgok Pétfürdőn. Vannak száguldó autók nem megfelelő műszaki állapotban. 

Sajnos egyre több olyan eset van, hogy erkélyről lelopnak dolgokat. 

 

Horváth Éva polgármester: Volt annak idején is, csak nem kint a lakótelepen, hanem itt bent. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Egyre több helyen van szemét lerakva a településen. Ez nem 

a rendőrségre tartozik. Sok probléma van. A COVID helyzet miatt nem tudtuk az éves 

személyes kérdés, megválaszolást összehozni, csak az anyagot tudtuk elolvasni. Azért 

javasoltam, hogy lenne kérdés, amit feltennénk. Személy szerint legalább 10 kérdést fel tudok 

tenni.  

 

Horváth Éva polgármester: Megszavaztuk, meghívtuk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Esetleg a bizottsági ülésekre is eljöhetne, nemcsak a 

testületire.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Meghívjuk a bizottsági tagokat a képviselő-testületi ülésre.  
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Tegnap a bizottsági ülésen a pénzügyi vonzatára kérdeztem 

rá, hogy esetleg kellene valamivel támogatnunk a rendőrkapitányságot, vagy a körzeti 

megbízottat, akit nem nagyon látunk. Az a baj, hogy eljutottunk arra a pontra, hogy elkezdődtek 

az önbíráskodások. Ezt mondtam tegnap. Ehhez képest ma négyszer láttam elsuhanni a 

rendőrautót. 

 

Horváth Éva polgármester: Idáig is suhantak a rendőrautók. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem. Eddig is észrevettem. A mai napon négyszer ment el 

az óvoda előtt. A kérdésem az volt, hogy milyen lehetőségeink vannak, mivel szolgálnánk rá 

arra, hogy nagyobb rendőri jelenlét legyen? 

 

Horváth Éva polgármester: Ne ajánljunk fel pénzt. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem ajánlunk fel pénzt. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Megkérdezzük kell-e segítség, hátha tudunk valamiben 

segíteni. Az nem biztos, hogy pénz. 

 

Nagy Zsolt képviselő: A kérdések megküldésénél azt tudnám elképzelni, hogy néhány témát 

megjelölünk, hogy ebben a kérdéskörben készüljön fel.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Hétfőn fogom felhívni a koncepció miatt, akkor megemlítem 

neki ezt a képviselő-testületi döntést, hogy ezt meg fogja kapni. Meg fogom kérdezni, hogy 

amennyiben eljön, eleget tud tenni a meghívásnak, akkor igényli-e ezt, hogy előre valami 

szempontokat kapjon, hogy mit szeretne tőle a Képviselő-testület. Ha valami igényt megjelöl, 

akkor tájékoztatlak benneteket, ha nem jelöl meg és azt mondja, hogy boldogan áll 

rendelkezésetekre és oda kiül és egyenesbe várja a kérdéseket, akkor meg így lesz.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt gondolom, hogy jobb lenne neki felajánlani a témát. 

Kiül ő, de lehet, hogy lesz olyan téma, aminél azt mondja, hogy erre most nem tudok válaszolni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt gondolom, hogy ő meg van annyira önálló ember, hogy 

el tudja dönteni, hogy hogy ül ki.  

 

b) Busz és vonatjáratok 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Lakossági megkeresést kaptunk. A MÁV és a Volán 

„házasságot kötött”. Ennek sajnos a kistelepülések isszák meg a levét, ugyanis távolsági 

buszokat szüntetnek meg arra hivatkozva, hogy bizonyos települések vonattal megközelíthetők. 

A Budapest-Hévízi járatról beszélünk, ami megszűnt. 

 

Horváth Éva polgármester: Az a Füredi.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen, arra gondoltam. Nagyon sokan közlekednek 

Fehérvárra, akár Budapestre is iskolába, munkába. Visszafelé a Hévízi járatot is megszűntetik. 

Az információ szerint a település polgármestere kérheti, hogy maradjon.  
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Horváth Éva polgármester: Nem tudtam, hogy megszűntették a Füredi járatot. Olvastam, 

hogy mi várható, de csak a Várpalotát érintő dolgokat írták.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Szeretném kérni, hogy ezügyben légy szíves intézkedjél. 

Köszönöm szépen! 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudtam.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Jövő hét kedden már mennének ezzel a busszal iskolába. 

Azért is nagyon fontos, mert vannak olyan emberek, akik egészségügyi állapotuk vagy koruk 

miatt nem tudnak a vonatra felszállni, nagyon magas a vonat, nincs nálunk peron.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez az egyetlen indok, hogy miért nem a vonat, mert sokkal 

gyorsabb. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Körülbelül 50-60 ember jelezte. Van, aki meg nem szól, csak 

belenyugszik. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Vagy még nem tudják. A híradások arról szóltak, hogy a Fehérvár-

Budapest viszonylatot ki akarják váltani vonatra és Várpalota.  

 

Horváth Éva polgármester: Én csak ezt olvastam. Értesítőt nem kaptunk, hogy a Pétfürdőt 

érintő ilyen járat megszűnik.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ha tévedünk, akkor is azt kérjük, hogy légy szíves nézzél 

ennek utána.  

 

c) Hulladéktárolók 

 

Molnár Gyula László képviselő: Tegnap megint tapasztaltam, hogy a lukas, tönkrement 

kukákat felborították tegnap, amiket ki kellene cserélni. Eleve nagyon kevés a kuka. Ezeket 

felborítják és ott hagyják.  

 

Horváth Éva polgármester: Mondtam, hogy a közös képviselőnek kell szólni. Egy napon 

belül hozzák az új kukát.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Rendben, de ha még sem szól a közös képviselő? 

 

Horváth Éva polgármester: De miért nem szól? Övék a kuka. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem egy XXI. századi állapot, hogy kukák vannak 

felborogatva. Megdöbbentem.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért borítják fel, hogy a törött kukába ne rakják be a szemetet, 

mert nem fogja tudni legközelebb kiüríteni. A közös képviselőnek oda kell figyelni a társasház 

kukájára. A társasháznak kellene takarítani a kuka környékét. Ha látja, hogy el van törve, mert 

szólnak a közös képviselőnek, kötelessége vagy a veszprémiektől rendelni egy újat, vagy pedig 

a Közüzemtől kérni egy újat. Három órán belül kihozzák.  
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Molnár Gyula László képviselő: Jó, akkor lehet, hogy fel kellene hívni a közös képviselő 

figyelmét, hogy lépjenek ezügyben. Ami kimondottan kellemetlen volt, hogy a hosszú hétvége 

előtt is felborították a kukát, amikor még több szemét van.  

 

Horváth Éva polgármester: A közös képviselő felelőssége. 

 

d) Beruházások 

 

Béni Norbert képviselő: Két beruházás után érdeklődöm. Az első csak megerősítés, hogy a 

Horizont elágazóban lévő pirosra festett út végleg befejeződött? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Béni Norbert képviselő: A másik a kiskertek előtti oszlopok, pilonok elkészültek-e? 

 

Horváth Éva polgármester: Készen vannak. Kedden készült el. 

 

e) Jégpálya területére bejárás 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ismét polgármester asszonyhoz egy kérés. Több lakossági 

megkeresés történt, hogy a fiatalok bejárnak a jégpálya területére, felmásznak az oszlopokra. 

Azt szeretném kérni, hogy a polgármester asszony legyen kedves jelezze a tulajdonosnak, a 

Nitrogénműveknek, hogy kerítse el a jégpályát, valamit intézkedjen, hogy ne lehessen bemenni. 

Hiányoznak kerítéselemek. Köszönöm.  

 

f) Beiskolázási segély 

 

Béni Norbert képviselő: A honlappal kapcsolatban szeretném kérni, hogy az éppen 

aktuálisabb ügyek kicsit kiemeltebb helyre kerüljenek. Ilyen a beiskolázási segély, amit többen 

kérdeztek, hogy van-e, hogy van. Fent van a honlapon, egy eléggé eldugott részen. Ott van, 

csak nem mindenki tudja megkeresni. 

 

Horváth Éva polgármester: Ne haragudj képviselő úr, ha feléd fordulnak ilyen problémával, 

akkor a következőt mondanám a helyedben én, mint képviselő. Asszonyom fáradjon be a 

hivatalba, ott az ügyintéző mindenről részletesen tájékoztatja.  

 

Béni Norbert képviselő: A mai világban nem így megy.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Elmondtam a bizottsági ülésen is, hogy a mai napon 

módosítottuk ezt a rendeletet, aminek része a beiskolázási segély is, melynek a beadási 

határideje szeptember 30. Utána nem lehet beadni. Akit érint, szokta tudni. Ezzel a 

rendeletmódosítással, ez a rendelet legfelülre fog kerülni a hírekben. Még akkor írjuk ki, hogy 

a beiskolázási segély határideje ennyi? Erre gondoltuk? 

 

Béni Norbert képviselő: Az egész szöveget ki kellene másolni és betenni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A rendeletből ezt a szöveget? 
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Béni Norbert képviselő: Semmit nem kell vele csinálni, csak legyen ott. Megkeresik az 

emberek, ha megtalálják. Úgy, hogy a szociális rendeletben kell keresni, már nem mindenkinek 

megy.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Te is mondtad jegyző asszony, hogy bizonyos generációnak 

nehezebb ez a keresés.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Annak, akinek a gyereke érintett, pont könnyebb.  

 

g) COVID helyzet 

 

Molnár Gyula László képviselő: Sajnos egyre több a megbetegedés megint országosan. 

Szeretném kérni – ha belefér az időtökbe – hogy legalább 3-4 naponta, ha nincs is fertőzött, 

vagy új dolog, de legalább megnyugtatva a lakosságot, hogy ez az éppen aktuális helyzet.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ma már feltettük.  

 

Horváth Éva polgármester: Jelenleg két karanténos van és egy elkülönített.  

 

 

h) Közterület-felügyelet  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A lakosságra nem túl jó fényt vet, de örülök neki, hogy a 

közterületesek úgy dolgoznak, ahogy kell és elkezdődött a figyelmeztetés a tilosban parkolással 

kapcsolatban. A kérdésem annyi, hogy aki megkapja a figyelmeztetést és tudja, hogy rá már 

harapnak, a figyelmeztetést valami piros zacskóba nem lehet beletenni? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Kis cetlit raknak oda, ami nehezen észrevehető. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Vagy piros másolópapírt szerezzetek be és azon legyen a 

figyelmeztetés. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Visszatérve a parkolásra. Tegnap a bizottsági ülés után, 

amikor mentem haza este 7 után, végignéztem a Berhidai út előtti parkolóhelyet, legalább 15 

autónak volt ott hely. Nem értem, hogy miért kell a tiltótábla hatálya alatt hátul állni. Este volt, 

amikor azt gondolom, hogy már mindenki otthon van.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem azt mondtam, hogy ezzel baj van. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van egy olyan szokás, hogy mindenki a saját erkélye és 

ablaka alatt akar megállni. Ha 30 méterrel odébb van parkoló, az már nem jó neki.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor ne írogasson olyan levelet.  

 

Béni Norbert képviselő: A Berhidai úti parkolással kapcsolatban vannak időpontok, amikor 

van hely elől, viszont van, amikor abszolút nincs. Akkor parkol hátra az ember.  
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18.30 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda   

polgármester                          jegyző 


